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PROTOKÓŁ Nr XLVI/2017 
Z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 12 grudnia 2017 r. 
 
Sesja odbyła się w Sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13.00 – 14.15 

 

Ad. 1.  
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Pan Zygmunt Podsiadło, dokonał 
otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
Powitał wszystkich obecnych, Radnych oraz gości zaproszonych: 
Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego 
Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak 
Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia 
Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
Kierowników referatów urzędu i kierowników jednostek organizacyjnych Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec 
Sołtysów Gminy Ogrodzieniec 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu 
 
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 
Wszyscy Radni zostali powiadomieni o terminie sesji, został im dostarczony 
porządek obrad, czyli 

 Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 
 Projekty uchwał będące przedmiotem obrad. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. 
W chwili rozpoczęcia sesji uczestniczyło 14 radnych, co zostało potwierdzone 
podpisami na liście obecności. Nieobecny Radny w pierwszej części sesji: Patryk 
Szczygieł 
 
Ad. 2.  
Przyjęcie porządku obrad 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy 
wnosi o uzupełnienie porządku obrad o punkt 8 projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Ogrodzieniec na 
czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie 
bezprzetargowym. Jest to kolejny projekt uchwały, który dotyczy przedłużenia umowy 
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą działki numer 4296/11 położonej w 
Ogrodzieńcu działka o powierzchni 15 m ². W związku z upływem czasu dzierżawy z 
31 grudnia 2017 roku i zainteresowaniem nadal kontynuacją dzierżawy. Prośba o 
rozpatrzenie tej uchwały w sprawie zawarcia umowy na kolejne 3 lata. 
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie poszerzenie 
porządku obrad w punkcie 8 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Ogrodzieniec na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, poszerzenie porządku obrad zostało przyjęte. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie przyjęcie całego 
poszerzenia porządku obrad przez uchwałę. 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, przyjęcie poszerzenia porządku obrad przez  
uchwałę 
Zmiany w porządku sesji zostały przyjęte przez radnych jednomyślnie 14 głosami. 
Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLII/2017, XLIV/2017 
oraz XLV/2017. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 
ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/4. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 
ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/5. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 
ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/6. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 
nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kolorowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec 
położonej w obrębie Ogrodzieniec na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach  przychodów, dochodów i 
wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na rok 2017 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/318/2017 z dnia 19 sierpnia 
2017 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2017 – 2032. 
13. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza. 
14. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 
15. Wnioski i oświadczenia. 
16. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLII/2017 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu Nr XLII/2017 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLIV/2017 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu Nr  XLIV/2017  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLV/2017 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu Nr  XLV/2017 
 
 
Ad. 4. Ad.5. Ad.6. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 
ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/4, w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości 
oznaczonej numerem 5130/5, w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
przetargu ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/6. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omówił trzy projekty uchwał dot. 
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości 
oznaczonej numerem 5130/4, 5130/5 oraz 5130/6. Uchwały o zbliżonej sytuacji 
faktycznej i prawnej, nieruchomość podzielona na trzy części. Działka nr 5130/4 ma 
670 m² powierzchni, działka nr 5130/5 ma 517 m² i działka nr 5130/6 ma 772 m². 
Działki położone na osiedlu w Ogrodzieńcu. Zainteresowani kupnem działki to 
sąsiedzi tych nieruchomości. Nie ma możliwości sprzedaży działek w trybie 
bezprzetargowym, ponieważ nie ma ku temu przesłanek. Mogą być kupione w trybie 
przetargu ograniczonego, gdyż brak jest dostępu do drogi publicznej. Sprzedaż 
spowodowała by kolizję o możliwość zagospodarowania. Kształt tych działek jest 
nieregularny, wywołuje to problemy jeśli chodzi o zagospodarowanie. W przypadku 
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podjęcia tych uchwał został by przeprowadzony przetarg ograniczony, uczestnikami 
byli by właściciele sąsiednich nieruchomości. Wycena zgodna z operatu 
szacunkowego, który zostanie wykonany po przyjęciu uchwały.   
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 
nieruchomości oznaczonej numerem 5130/4 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 
trybie przetargu ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/4 została 
przyjęta jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR /XLVI/356/2017 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 
nieruchomości oznaczonej numerem 5130/5 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 
trybie przetargu ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/5 została 
przyjęta jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR /XLVI/357/2017 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 
nieruchomości oznaczonej numerem 5130/6 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 
trybie przetargu ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 5130/6 została 
przyjęta jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR /XLVI/358/2017 
 
Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
przetargowej nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kolorowej 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_356_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_357_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_358_2017.pdf
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działki numer 7551 i 7615. Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec Pan Dariusz Ptaś 
projekt tej uchwały związany jest z możliwością sprzedaży nieruchomości gminnej w 
trybie przetargu nieograniczonego, nieruchomość złożona z dwóch działek, ma 
dostęp do drogi publicznej, nadaje się do zagospodarowania, powierzchnia dwóch 
działek to 438 m². W pełni nadaje się do przetargu nieograniczonego w przypadku 
podjęcia uchwały o sprzedaży tej nieruchomości zostanie przygotowany operat i w 
trybie przetargu nieograniczonego, który podlega ogłoszeniu w publikatorach 
oficjalnych będzie przeznaczona do sprzedaży.  
Pytanie z sali Radny Jerzy Janoska dotyczy działki obok działek sprzedanych przez 
Gminę – własność działek? Odpowiedź Pana Sekretarza 7316 nie jestem w stanie 
odpowiedzieć, za krótki okres czasu. To może być własność prywatna. 
  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 
drodze przetargowej nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kolorowej – 
została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR XLVI/359/2017 
 
 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Ogrodzieniec na czas oznaczony do trzech 
lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym działka numer 
4296/11 karta mapy 19  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec Pan Dariusz Ptaś przedstawił projekt 
uchwały. Dotychczasowy dzierżawca jest zainteresowany dzierżawą terenu tej  
działki numer 4296/11 oraz prowadzeniem kiosku. W związku z wygaśnięciem 
dzierżawy w dniu 31 grudnia 2017 roku dzierżawca chce kontynuować dzierżawę 
działki na kolejne trzy lata. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_359_2017.pdf
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Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Ogrodzieniec na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym– została przyjęta 
jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR XLVI/360/2017 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu 
zmiana statutu SPZOZ w Ogrodzieńcu spowodowana była dostosowaniem statutu do 
przepisów wynikających z ustawy o działalności leczniczej z dnia 15 kwietnia 2011 r. 
Tekst jednolity został opublikowany w Dzienniku Ustaw w 2016 roku poz. 1638 w § 8 
starego statutu został skreślony punkt 8 długoterminowa opieka pielęgniarska 
domowa w punkcie 2 wykreślona Poradnia chorób płuc, w § 17 zmieniono punkt 1 
schemat struktury organizacyjnej SPZOZ został usunięty nieistniejące Poradnie. 
Zostały zmienione stanowiska pracy z kadrowy na specjalista ds. w kadrach i 
administracji. Zostało usunięte stanowisko ds. rum i kotłownia. Dodano stanowisko 
informatyk i radca prawny. W § 17 został skreślony punkt 2 wykaz placówek, w 
których prowadzona jest działalność SPZOZ. Wykaz został przeniesiony do 
regulaminu organizacyjnego Zakładu. W związku z licznymi aneksami do 
poprzedniego statutu obecny statut został opracowany jako tekst jednolity. Nowy 
statut jest mniej obszerny, gdyż powołuje się na treść ustawy o działalności 
leczniczej a nie jest przepisywana treść ustawy. W przypadku dokonania zmian w 
ustawie nie będzie to wymagało kolejnego aneksu do statutu. Statut był omawiany na 
Komisji Rady. Statut został doręczony w materiałach, przedstawione dokonane 
zmiany.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie statutu Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu– została przyjęta 
jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR XLVI/361/2017 
 
 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_360_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_361_2017.pdf
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Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i 
wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na rok 2017 rok 
 
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec projekt zmian został omówiony na 
komisji również dodatkowe zmiany, które zostały wprowadzone dotyczy przeniesienia 
między paragrafami kwoty 10883004,53 zł Dział 750 rozdział 70005 i między 
działami z przedszkoli na zadanie terenów inwestycyjnych. Propozycja zmiany w 
paragrafie 1 dokonać zmiany w planach dochodów i wydatków w budżecie na 2017 
rok. Kwota wprowadzona autopoprawka 10883004,53 zł przeniesiona między 
paragrafami zmniejszając § 6207 a zwiększając § 6257. Zwiększyć plan dochodów w 
dziale 921 rozdz. 92195 - Pozostała działalność na kwotę 1500 zł w związku 
otrzymaniem nagrody przez Zespół „Wrzos” Koloni-Ryczów i zwiększyć plan 
wydatków o kwotę 1500 zł na promocję w jednostkach samorządu terytorialnego. 
Zwiększyć plan dochodów w dziale 758 rozdz. 75801 o kwotę 37788,00 zł w związku 
z dofinansowaniem na wypłacone odprawy dla zwolnionych nauczycieli. Zwiększa się 
plan wydatków w dziale 801 rozdz. 80110 – Gimnazja o kwotę 37788,00 zł. W 
paragrafie 2 dokonać zmian w planach wydatków między działami przeniesienie 
środków z przedszkoli o kwotę 127561,20 zł zadanie, które przeszło do realizacji na 
następny rok. Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 127561,20 zł w dziale 700 rozdz. 
70005 na zadanie uzbrojenie terenu ogrodzienieckiej strefy inwestycyjnej. 
Zmniejszyć plan wydatków w dziale 700 rozdz. 70005 – Gospodarka gruntami i 
nieruchomościami o kwotę 40000,00 zł zadania, które były planowane w budżecie na 
zakup gruntów przy skrzyżowaniu z Rondem w Ogrodzieńcu a powyższą kwotę 
zwiększa plan wydatków w dziale 600 rozdz. 60016 – Drogi publiczne gminne o 
kwotę 40000,00 zł zadanie przebudowa drogi dojazdowej placu przed budynkiem 
OSP Koloni-Ryczów. Zmniejszyć plan wydatków między działami zmniejszając plan 
wydatków w dziale 854 rozdz. 85401 – Świetlice szkolne o kwotę 5000,00 zł w 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym, a zwiększyć plan wydatków w dziale 801 rozdz. 
80101 Szkoły Podstawowej w Gieble o kwotę 5000,00 zł. Zmniejszyć plan wydatków 
dział 801 rozdz. 80101 Szkoły Podstawowej w Gieble o kwotę 1000,00 zł. A 
zwiększyć plan wydatków o kwotę 1000,00 zł w dziale 854 rozdz. 85401 Świetlice 
szkolne Szkoły Podstawowej w Gieble. Zmniejszyć plan wydatków w dziale 900 
rozdz. 90095 – pozostała działalność o kwotę 18000,00 zł, a zwiększyć plan 
wydatków dział 750 rozdz. 75023 – Urzędy gmin o kwotę 18000,00 zł na zadania 
statutowe. Zmniejszyć plan wydatków dział 854 rozdz. 85401 – Świetlice szkolne ze 
Szkoły Podstawowej w Ryczowie zmniejszyć o kwotę 2000,00 zł, a zwiększyć plan 
wydatków dział 801 rozdz. 80101 Szkoła Podstawowa w Ryczowie o kwotę 2000,00 
zł. Zmniejszyć dział 852 rozdz. 85216 - Zasiłki stałe o kwotę 10000,00 zł. Zwiększyć 
plan wydatków o kwotę 5000,00 zł w dziale 855 rozdz. 85501 –Świadczenia 
wychowawcze, zwiększyć dział 855 rozdz. 85502 – Świadczenia rodzinne o kwotę 
5000,00 zł. Zmniejszyć plan wydatków o kwotę 5500,00 zł dział 855 rozdz. 85504 – 
Wspieranie rodziny (OPS), a zwiększyć plan wydatków dział 852 rozdz. 85214 
Pomoc społeczna o kwotę 1500,00 zł i rozdział 85219 – Ośrodki Pomocy Społecznej 
o kwotę 4000,00 zł. W paragrafie 3 dokonać zmian w planach wydatków między 
jednostkami budżetowymi, rozdysponowanie części dotacji celowej w Urzędzie dla 
Fundacji Elementarz zmniejsza się plan wydatków o kwotę 100000,00 zł w dziale 801 
rozdz. 80101 – dotacje. Zwiększa się wydatki w dziale 801 rozdz. 80101 o kwotę 
34600,00 zł na pokrycie brakujących wydatków na wynagrodzenia w Szkole w Gieble 
na 20600,00 zł w Szkole w Ryczowie 14000,00 zł. Zwiększenie o 20000,00 zł plan 
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wydatków na Przedszkola za pobyt dzieci, które często uczęszczają do innych 
przedszkoli. W rozdz. 80113 – Dowożenie uczniów zwiększenie o kwotę 30000,00 zł 
na pokrycie wydatków w Urzędzie za dowożenie uczniów. Zwiększyć plan wydatków 
w rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne o kwotę 6 400,00 zł na pokrycie 
wynagrodzenia. Zwiększyć dział 600 rozdz. 60016 – Drogi publiczne gminne o kwotę 
9000,00 zł. Przesunęły się terminy realizacji zadań inwestycyjnych – Przedszkole i 
zadanie unieszkodliwienie odpadów azbestowych. Planowane obligacje, emisja 
miała się odbyć w tym roku w kwocie 300000,00 zł zostaje zmniejszona o kwotę 
300000,00 zł, zmienia się w związku z tym termin realizacji zadań wydatki w 
Przedszkolu o kwotę 27000,00 zł z emisji miała być pokryta część wydatków. W 
rozdz. 900 rozdz. 90002 – Gospodarka odpadami zmniejszyć o kwotę 73000,00 zł. 
Dokonać zmian w planach przychodów własnych zwiększyć kwotę 4400,00 zł dziale 
801 rozdz. 80101- Szkoły Podstawowe wpływy z różnych dochodów zwiększa się 
wydatki. W związku z wprowadzonymi zmianami uległy zmianie załączniki, które są 
składnikiem budżetu od dochodów własnych, załącznik o dotacjach w 2017 roku. 
Uległy zmianie wydatki od 8 grudnia 2017 roku, które były wprowadzone. Zmieniony 
został załącznik o wydatkach realizowany w ramach ze środków z UE.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 1 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany w planach przychodów, 
dochodów i wydatków w budżecie gminy Ogrodzieniec na rok 2017 rok – została 
przyjęta. 
Uchwale nadano NR XLVI/362/2017 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/318/2017 z dnia 19 sierpnia 
2017 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu. 
 
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec w związku z przesunięciem terminu 
realizacji zadań Przedszkola i dachy azbestowe a planowana była emisja obligacji na 
pokrycie częściowych wydatków w budżecie kwota 300000,00 zł, ulega zmianie 
wysokość zaciągniętych obligacji z kwoty planowanej pierwotnie 800000,00 zł na 
500000,00 zł. Kwota powyższa w kwocie 300000,00 zł zwiększy się emisję w 2018 
roku. Zostaną wyemitowane obligacje w seriach E17 wysokość 500000,00 zł w 2017 
roku. Pozostała kwota wartość obligacji, która była 300000,00 zł jest jako seria H18 o 
300000,00 zł zwiększona. Wykup serii H18 zmieniony w 2027 roku. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_362_2017.pdf


Strona 9 z 15 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLI/318/2017 z dnia 19 sierpnia 2017 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu – została przyjęta. 
Uchwale nadano NR XLVI/363/2017 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2017 – 2032 
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec przedstawiona propozycja zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej obejmuje okres od 8 listopada 2017 do 12 grudnia 
2017 roku, łącznie ze wszystkimi zmianami, które zostały wprowadzone na 
dzisiejszej sesji w budżecie.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” – 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2017 – 2032– została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwale nadano NR XLVI/364/2017 
 
 
Ad.13. 
Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza 
Radna Elżbieta Stanek – wnoszę o autopoprawkę do budżetu Gminy na rok 2018, o 
dofinasowanie budowy chodnika w Kiełkowicach ul. Turystyczna oraz budowy drogi 
gminnej ul. Adwokacka w Kiełkowicach i zabezpieczenie finansowe dla OSP 
Kiełkowice. Środki te mogą pochodzić z wolnych środków.  
 
Radna Wioletta Baran – składa wniosek o wprowadzenie poprawki do Projektu 
uchwały w sprawie budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok. Wnioskuje o dział 926 
– Kultura fizyczna i sport. Rozdział 92695 dofinansowanie zadania z funduszu 
sołeckiego tj. zorganizowanie placu zabaw z elementami siłowni w sołectwie Mokrus. 
Dział 9021 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zabezpieczenie środków 
finansowych na remont studni w Mokrusie przy ul. Leśnej. Dział 600 rozdział 60014 – 
Drogi publiczne powiatowe - dofinansowanie budowy chodnika w sołectwie Gulzów 
wzdłuż ulicy Młodzieży. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_363_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlvi_364_2017.pdf
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Radny Zbigniew Fabiańczyk – interpelacja dot. Budowy Lamp oświetleniowych 
Giebło ul. Częstochowska (Zakościele). Wniosek dot. Szkoły Podstawowej w Gieble 
o budowę budynku Szkolnego z uwzględnieniem dobudowy Sali gimnastycznej. Czy 
zabezpieczono środki finansowe w budżecie na projekt (wykonanie dokumentacji). 
 
Radna Beata Jakacz - prośba w budżecie 2018 ująć zakres, który był zgłoszony do 
komisji budżetu. Jest to ulica Turystyczna w Ryczowie-Kolonii dokończenie chodnika 
przy ul. 3-go Maja, Żelazko - solary. 
 
Radna Wanda Bednarz – zgłoszenie o dofinasowanie do ulicy Końcowej. 
Dofinansowanie do chodnika na ulicy Ogrodzienieckiej, o remont ulicy Pagórkowej. 
Prośba o interwencję od mieszkańców Ryczowa i skierowanie pisma od Burmistrza 
do Koła Łowieckiego o dużą ilość dzików podchodzących pod domostwa, ludzie boją 
się o swoje bezpieczeństwo. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło – do końca 2017 r., miały być opracowane 
założenia do Programu Rozwoju Turystyki w Gminie Ogrodzieniec i przyjęte Uchwałą 
Rady Miejskiej w celu opracowania strategii Rozwoju Turystyki w Gminie 
Ogrodzieniec na najbliższe lata. Co się dzieje z tym? Co ze studium – jakie są 
motywy negatywnej oceny opracowanego dla naszej Gminy studium przez Zarząd 
Województwa śląskiego. Kiedy i w którym roku był przyjęty Plan Ochrony Parków 
Krajobrazowych „ Orlich Gniazd” przez Zarząd Województwa Śląskiego i czy były 
zapytania ze strony Parków Krajobrazowych o możliwość wniesienia uwag przez 
naszą Gminę do opracowywanego planu, między innymi tych zakwestionowanych 
teraz przez Zarząd Województwa Śląskiego.  
 
Odpowiedzi Burmistrza: 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych, dot. budżetu na rok 2018 wszystkie 
zadania, które są możliwe i mają pokrycie w źródle finasowania zostały ujęte. Te 
które są obecnie zgłaszane jako nowe zadania i miały by być pokryte z ewentualnych 
wolnych środków za rok 2017 będzie można dopiero wprowadzać do budżetu po 
uchwaleniu projektu budżetu, który państwo otrzymaliście w listopadzie. W związku z 
tym żadne z tych zadań nie można zadeklarować że znajdą się w budżecie, 
ponieważ o wysokości wolnych środków i ewentualnie czy będzie można rozmawiać 
dopiero w styczniu, gdy zostanie zamknięty rok bieżący.  
W sprawie oświetlenia Zakościele w chwili obecnej nie jestem wstanie powiedzieć jak 
sprawa zostanie załatwiona. Na pewno jeśli dotyczy rozbudowy sieci oświetleniowej 
potrzebne są środki, potrzebna jest dokumentacja i uzyskanie pozwolenia na 
budowę. Z dokumentacji będzie wynikała wartość tego zadania i dopiero wówczas 
można mówić o tym żeby zadanie było gotowe do realizacji. W chwili obecnej jak Pan 
Radny zauważył w budżecie zadania tego nie ma z uwagi na brak możliwości 
wskazania źródła jego sfinansowania. Ta sama sprawa jeśli chodzi rozbudowę 
Szkoły w Gieble. Dzisiaj nie jest możliwe wstawić tego zadania do projektu budżetu, 
ponieważ nie ma na chwilę obecną przeanalizowanej sytuacji jak szkoły mają 
funkcjonować i czy ewentualnie były by środki na sfinansowanie hali sportowej czy 
sali gimnastycznej w Gieble i w Ryczowie. Analizowanie dofinansowania na takie 
obiekty, dzisiaj sytuacja jest taka, że zostały przeniesione dotacje z poziomu regionu 
czyli z Urzędu Marszałkowskiego do Ministra Sportu. Dziś minister sportu dotuje 
inwestycje sportowe w gminach, wymagane obiekty duże, dla szkolnych obiektów 
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niestety dofinansowania ze strony ministra na chwilę obecną nie ma. Na ten cel 
muszą być własne środki.  
Interpelacja Pana Przewodniczącego - nic nie wiadomo że do końca 2017 roku, miały 
być opracowane założenia do programu. Były spotkania, rozmowy ale na to są 
potrzebne środki i z uwagi na to, że nie były dostępne, w projekcie budżetu na rok 
przyszły jest zabezpieczone 10000,00 zł na ewentualne kontynuowanie Programu 
Rozwoju Turystyki. W jakim zakresie będą ustalenia, na ten rok środków nie było i 
dlatego też do końca roku nie można było pracy wykonać.  
Jeśli chodzi o studium jest negatywne uzgodnienie od Województwa Śląskiego. 
Punkty w których studium zostało zaopiniowane negatywnie: dotyczyła głównie 
naruszenia Planu Ochrony Parku Krajobrazowego „Orlich gniazd” ,w studium 
przewidziana lokalizacja terenów do zainwestowania przebiegu szlaków korytarzy 
ekologicznych, kwestia związana z bilansami budżetu i z chłonnościami nowych 
terenów do zabudowy – rozmowy na wyłożeniu i komisji, zdecydowanie w jakiej ilości 
tereny nowe miały by być zainwestowane. W chwili obecnej rozmowy i konsultacje w 
jaki sposób jest możliwe uzyskanie pozytywnego uzgodnienia studium. W przypadku 
Województwa Śląskiego dokument wymaga uzgodnienia. W przyszłym roku zostanie 
zwołana komisja w sprawie szans na poprawę Projektu studium.  
Plan ochrony Parków Krajobrazowych „Orlich Gniazd” uchwalony przez Sejmik 
Województwa Śląskiego 2014. Gmina Ogrodzieniec wówczas posiadała plany 
miejscowe na swój cały teren i w niektórych obszarach park krajobrazowy chroni 
również tereny zainwestowane już przez Gminę Ogrodzieniec na naszym terenie. 
Projekt planu ochrony był opiniowany przez Gminy w tym przez gminę Ogrodzieniec 
pozytywnie zaopiniowała plan ochrony parków. Kompetencja Sejmiku Województwa 
Śląskiego wynika z ustawy o ochronie przyrody, gminy jedynie opiniują a nie 
uzgadniają teren objęty ochroną, wynika z waloryzacji ocen przyrodniczych, 
krajobrazowych. Naczelnym aktem jest ustawa o ochronie przyrody i dlatego też w 
takim kształcie i z takimi strefami jakie są obowiązujące, Sejmik podjął decyzję o jego 
uchwaleniu. 
Interpelacja z Ryczowa Pani Radnej w sprawie dzików w ostatnich dniach ustalone 
plany odstrzałów dla dzików na wniosek Kół Łowieckich, które zajmują się populacją 
dzików, problem zostanie rozwiązany w najbliższym czasie. Na terenie całej Gminy 
wnioski dodatkowe zostały złożone o dodatkowe odstrzały, pozostały przez Gminę 
pozytywnie zaopiniowane.  
 
 
Ad. 14. 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 
Na Sali narad na początku listopada prezentowana była propozycja przyszłej 
obwodnicy Zawiercia z drogą wojewódzka 791 w miejscowości Fugasówka. Na 
wiosek Pana Burmistrza zebranie się odbyło, z uwagi na to, iż Generalna Dyrekcja 
Dróg Krajowych i Autostrad poprzez biuro projektowe wystąpiło do Gminy o opinię 
dwóch rozwiązań. Jedno rozwiązanie przewidywało włączenie się do obwodnicy 
poprzez rozbudowany układ bezkolizyjnego skrzyżowania pomiędzy Fugasówką i 
Wydrą Zieloną z Rondem na wysokości ostatnich zabudowań na Fugasówce. Drugie 
rozwiązanie to rozbudowane Rondo zlokalizowane na pograniczu Fugasówki i Wydry 
Zielonej. Z punktu widzenia Gminy zostało zaopiniowane do rekomendacji wyboru, 
takie były oczekiwania mieszkańców Fugasówki na zebraniu wyrazili swoją opinię, że 
drugie rozwiązanie mniej ingeruje w strukturę zabudowy miejscowości i jest mniej 



Strona 12 z 15 
 

uciążliwe. Pan Burmistrz rozwiązanie zaopiniował jako rekomendowane do fazy 
projektowej.  
17 listopada w Urzędzie Marszałkowskim Burmistrz z Panią Skarbnik podpisał 
umowę na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Gminie Ogrodzieniec poprzez budowę 
91 przydomowych oczyszczalni ścieków, które będą w najbliższych dwóch latach 
wybudowane na terenie Sołectw. Pierwotnie zakładane było, że przydomowe 
oczyszczalnie ścieków będą w roku przyszłym, ale z uwagi na to iż poprzesuwały się 
procedury związane z podpisaniem umowy mamy już grudzień, zanim zostanie 
wybrany wykonawca, dostawcy oczyszczalni jest obawa, że w jednym roku, sezonie 
tego zadania się nie wykona i dochodzi do obawy o realizację. Po konsultacji z 
Urzędem Marszałkowskim zadanie zostało rozłożone na dwa lata w zależności od 
tego jak będą gotowi mieszkańcy do tych inwestycji, Gminie będzie łatwiej w jego 
realizacji. 
10 listopada Burmistrz podpisał umowę na wybór wykonawców kolejnego zadania 
inwestycyjnego remontu dachu na budynkach Gminnych i likwidację pokryć 
azbestowych. Wybrane dwie firmy, które wykonają w tym roku i w roku przyszłym do 
końca czerwca 6 dachów są to 3 budynki Straży Pożarnej w Ryczowie Gieble i 
Gulzowie oraz budynek Administracji na osiedlu Słowackiego, dawny budynek Szkoły 
w Kiełkowicach oraz budynek po dawnym klubie „Budowlani”. W chwili obecnej 
trwają prace na 3 obiektach Remizach, wykonawca przedstawił prawdopodobnie na 
jednym budynku uda się zakończyć całość, natomiast na dwóch budynkach będą 
prace kontynuowane na wiosnę – budynki Remiz. Pozostałe trzy budynki będą 
remontowane wiosną roku przyszłego, takie były założenia w przetargu.  
Nasza Gmina otrzymała nagrodę w konkursie Marszałka Województwa Śląskiego 
„Piękna Wieś Województwa Śląskiego”. Od kilku lat konkurs organizowany przez 
Zarząd Województwa w różnych kategoriach. Zespół z Ryczowa-Kolonii 
folklorystyczny „Wrzos” otrzymał 1500,00 zł za płytę „Obgrywojki Stanisława”, który 
kilka lat temu wspólnie z Regionalnym Ośrodkiem Kultury w Częstochowie 
przygotował i zrealizował Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury. Decyzją mieszkańców te 
środki zostały przeznaczone na wydanie albumu promocyjnego Zespół i nagroda na 
ten cel została przeznaczona. Dzisiaj na sesji środki zostały wprowadzone do 
budżetu Gminy Ogrodzieniec.  
14 listopada mieliśmy uroczystość wręczenia medali za długoletnie pożycie 
małżeńskie na terenie naszej Gminy 16 par z naszego terenu otrzymało oznaczenie 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej i wspólnie Pan Burmistrz z Panem 
Przewodniczącym dokonano dekoracji Jubilatów. Wśród zaproszonych par 
małżeńskich była para, która obchodziła 60 lecie pożycia małżeńskiego.  
22 listopada w Muzeum Śląskim miało miejsce Walne Zgromadzenie Gmin 
Subregionu Centralnego w skład, którego wchodzi Gmina Ogrodzieniec, na którym 
dokonano zatwierdzenia Planu na rok 2018, ale również Zarząd Stowarzyszenia 
informował o wynikach bieżącego wdrażania zintegrowanych inwestycji terytorialnych 
na terenie subregionu. Obecnie średnia środków europejskich środków 
inwestycyjnych na jednego mieszkańca w subregionie wynosi nie całe 500 zł, tj. 
499,66 zł. Gmina Ogrodzieniec na chwilę obecną już wykorzystała, czy jest w trakcie 
wykorzystania kwoty 1227,00 zł netto na jednego mieszkańca. Trzy krotnie więcej 
Gmina Ogrodzieniec skorzystała w tym okresie programowania na inwestycje niż 
przeciętna Gmina w województwie śląskim. Bardzo dobry rezultat przygotowania do 
pozyskania środków europejskich i dobrze świadczy o projektowanych budżetach i 
realizowanych inwestycjach – trzykrotnie więcej na chwilę obecną pozyskano 
środków niż przeciętna Gmina w Subregionie Centralnym. 



Strona 13 z 15 
 

28 i 29 listopada w Piekarach Śląskich miało miejsce spotkanie organizowane przez 
Katowicką Specjalną Strefę Ekonomiczną i Izbę Gospodarczą Polsko-Włoską, na 
którym została zaproszona Gmina Ogrodzieniec do zaprezentowania swoich terenów 
inwestycyjnych. Spotkanie było poświęcone branży motoryzacyjnej rozwijanemu 
trendowi mobility można było pokazać nasze tereny i zaprezentować tej branży –jest 
kontakt z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną nadzieja, że udział w 
przedsięwzięciach tego spotkania przyczyni się do znalezienia inwestorów dla 
naszych terenów inwestycyjnych. 
Został unieważniony przetarg na rozbudowę naszego Przedszkola Gminnego z 
uwagi na fakt, iż w przetargu wpłynęły tylko dwie oferty; jedna oferta podlegała 
wykluczeniu, a druga spełniała wymagania przetargowe i wartość znacznie 
przekraczała wysokość środków przeznaczonych na tą inwestycję. Na podstawie art. 
93 ust. 1 pkt 4 prawo zamówień publicznych, przetarg został unieważniony. Gmina 
jest w trakcie przygotowywania kolejnego przetargu, w związku z tym w drugim 
przetargu sytuacja się zmieni i uda się wyłonić wykonawcę tego zadania. 
Rozstrzygnięty przetarg na zakup i zabudowę lekkiego samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP Gulzów, to trzeci samochód jaki Gmina Ogrodzieniec w tym 
roku zakupiła dla naszych jednostek Straży Pożarnych za kwotę 236775,00 zł. Do 
końca tego roku będzie zabudowany samochód dla naszej jednostki. 100000,00 zł, 
środki z budżetu gminy Ogrodzieniec przeznaczone przez Radę Miejską na 
poprzedniej sesji. Kwota 37000,00 zł to kwota z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 
Administracji dla OSP Gulzów za pośrednictwem Komendanta Powiatowego 
Państwowej Staży Pożarnej. 
Zakupiono 56 koszy ulicznych z segregacją na cztery frakcje, kosze do selektywnej 
zbiórki odpadów, większość jest już zainstalowana, a pozostałe wiosną miejscach 
najbardziej potrzebnych. 
W ostatnich trzech tygodniach została oddana do użytku toaleta publiczna, 
zakupiona dla Gminy Ogrodzieniec w ramach Programu Obszarów Wiejskich. 
Toaleta jest zlokalizowana na skrzyżowaniu ulicy Sienkiewicza i Bzowskiej. 
Spełnienie oczekiwań mieszkańców i Interpelacji Radnych Rady Miejskiej, można 
korzystać w chwili obecnej. Nowoczesna toaleta bezobsługowa. 
Plan na 28 grudnia sesja budżetowa, wcześniej na komisjach, rozmowa nad 
ostatecznym kształtem budżetu, zgłoszona będzie autopoprawka do budżetu 
polegająca na przesunięciu zadań, które w tym roku nie zostały zakończone, na rok 
następny 2018. Przesunięcia wynikają z nierozstrzygniętych przetargów, na zadania 
inwestycyjne. Nie zakładamy nowych pozycji budżetowych, z uwagi na brak pokrycia 
wydatków w planie dochodów, potencjalne nowe zadania znajdą się na bieżąco będą 
wprowadzane po nowym roku po podliczeniu ostatecznym zamknięciu finansowym 
roku bieżącego. 
 
Ad. 15. 
Wnioski i oświadczenia. 
Radna Jolanta Ciołczyńska 5 grudnia odbyły się trzynaste urodziny Warsztatów 
Terapii Zajęciowych na, którym byliśmy razem z Sekretarzem Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. Radni naszej Gminy, ufundowali nagrodę prezent dla sekcji 
kucharskiej; elektryczny piekarnik, 24 komplety sztućców wysokiej klasy i 2 noże. 
Warsztaty terapii zajęciowej obdarowały brązowym drzewkiem dobroci Radę Gminy 
Ogrodzieniec za wieloletnią współpracę życzliwość, wsparcie rzeczowe warsztaty 
terapii zajęciowych. Z naszej Gminy jest 8 uczestników- jedna osoba  z Kiełkowic, 
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jedna z Podzamcza, 6 osób z Ogrodzieńca. Podziękowanie na ręce Pana 
Przewodniczącego Rady Miejskiej przekazano brązowe drzewko dobroci. 
Radna Beata Jakacz w swoim imieniu i imieniu zespołu folklorystycznego, bardzo 
serdecznie dziękuje Pani Iwonie Rajcy za zaangażowanie i zajęcie się tak ważnym 
elementem jak płyta, która już kilka lat wstecz została nagrana i teraz znalazła swoje 
odzwierciedlenie w Urzędzie Marszałkowskim, że ktoś ją zauważył i jest to bardzo 
ważne i bardzo prosimy Panie Burmistrzu Pani Iwonko, żeby głosić tradycję, którą 
zespół przekazuje jest to bardzo ważne, jako dowód dla młodych na to jak kiedyś się 
żyło na wsi, jak się pracowało, to przekazuje zespół folklorystyczny.  
Radny Grzegorz Wałek informuje o wygranym konkursie na Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i jest taki wymóg, że w dniu jutrzejszym składa na ręce Pana 
Przewodniczącego rezygnację z funkcji Radnego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
Ostatnie spotkanie dziękuję wszystkim Radnym za współpracę, długoletnim kolegom 
Radnym Pani Joli, Panu Zbyszkowi i wszystkim Państwu. 
Pan Burmistrz nie wspomniał o decyzji, wyborze na Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej, ponieważ jeszcze do chili obecnej nie wpłynęła formalnie rezygnacja z 
mandatu, a jest to wymóg formalny. Pan Burmistrz zamierzał to zrobić na następnej 
sesji, bo zgodnie z procedurą Rada będzie musiała podjąć Uchwałę w tej sprawie. 
Został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej, związku z faktem, iż dotychczasowa pełniąca obowiązki dyrektora Pani 
Grażyna Gaweł złożyła jakiś czas temu wniosek, podanie o przejście na emeryturę. 
Ogłoszono konkurs zgłosiło się 5 kandydatów, wśród których komisja konkursowa 
zdecydowała rekomendować Pana Grzegorza Wałka jako kandydata do objęcia tego 
stanowiska. Wszyscy kandydaci byli kandydatami dobrymi, bardzo dobrymi, komisja 
kierowała się bardzo dobrym rozeznaniem, znajomością problemów Gminy, 
specyfiką potrzeb ze strony mieszkańców. Pan Grzegorz jest jeszcze dzisiaj Radnym 
przez ostatnie trzy kadencje Radnym był, ma swój wyrobiony pogląd na temat 
potrzeb mieszkańców w ramach spełnionego mandatu zapewne wielokrotnie 
rozmawiał z mieszkańcami, stąd też decyzja była, taka aby zdecydować się 
zaproponować stanowisko panu Grzegorzowi Wałkowi, mając na względzie to, że z 
punktu widzenia wykonywania usług publicznych, był kandydatem, który w konkursie 
był najlepszy. Temat jest poruszony Pan Burmistrz potwierdza, ale rezygnacji nie ma, 
dlatego tematu nie poruszał.  
Radna Beata Jakacz w imieniu własnym i sołtysów podziękowała Pani Grażynie 
Gaweł za współpracę w zakresie obowiązków Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Wojewódzki Inspektor Ochrony 
Środowiska w Katowicach Delegatura w Częstochowie przesłała do Rady Miejskiej 
Plan Środowiska w Województwie Śląskim 2016 roku jest to dość obszerne 
opracowanie, chętni którzy by chcieli zapoznać ze stanem środowiska zapraszam, 
można wypożyczyć, przeczytać. Druga sprawa Marszałek Sejmu Rzeczpospolitej 
Polskiej Stanisław Tyszka przesłał pismo z prośbą o odczytanie na posiedzeniu Rady 
Gminy. Przewodniczący prosi Pana Burmistrza o opublikowanie tego listu w Gazecie 
Ogrodzienieckiej brak zgody Radnych. Prośba o opublikowanie na stronie 
ogrodzienieckiej, przekazanie listu Panu Burmistrzowi.  
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytuje pismo z okazji zbliżających się Świąt 
Bożego Narodzenia, wychowawcy i wychowankowie świetlicy środowiskowej z 
siedzibą w Gimnazjum w Ogrodzieńcu składają serdeczne życzenia dla Radnych 
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
Pan Przewodniczący  Rady Miejskiej w związku ze zbliżającymi się Świętami, składa 
serdeczne życzenia świąteczne dla naszych mieszkańców, dla sołtysów, dla 
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pracowników Urzędu, dla wszystkich Radnych dużo zdrowia szczęścia pomyślności 
spełnienia marzeń i wszystkiego co się szczęściem zwie. 
 
Ad. 16. 
Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 
tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
Zamknięcie sesji nastąpiło o godzinie 14:15 
 
 
 
 
 
 
 
 
Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad: 


